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Primátori a starostovia 
okresu sa stretli s predsedom 
Nitrianského samosprávne-
ho kraja a parlamentnými 
poslancami z nášho regió-
nu na zasadnutí Združenia 
miest a obcí okresu Komár-
na v Dôstojníckom pavilóne. 
Po stretnutí na tlačovej kon-
ferencii predseda Nitrian-
skeho samosprávneho kraja 
Branislav Becík predstavil 
schválený rozvoj a ďalšie 
plány kraja.

„Po troch radách part-
nerstva sa do okresu Komár-
no dostalo cez 10,5 miliónov 
eur na jednotlivé projekty, 
väčšinou to boli cyklotrasy, 
rekonštrukcie základných a 
stredných škôl a rôzne ak-
tivity ochranu životného 
prostredia. Samosprávny kraj 
takýmto spôsobom sa sna-
ží v Komárňanskom okresu 
pomôcť a musím povedať, 
že tá spolupráca medzi Nit-
rianskym samosprávnym 
krajom a našimi obcami v 
komárňanskom regióne je 
skutočne výborná. Musím 
pochváliť aj jednotlivých 
starostov a primátorov, že 
naozaj pristupujú veľmi zod-
povedne k týmto projektom, 
ktoré dnes máme. Nitriansky 
samosprávny kraj je líder, čo 
sa týka čerpania európskych 
fondov," povedal na tlačo-
vej besede Branislav Becík. 
Predseda samosprávneho 
kraja informoval aj o dote-
raz schválených finančných 
prostriedkoch a plánoch do 
budúcnosti. Podľa jeho slov 
Nitriansky samosprávny kraj 
chce rozhodnúť o všetkých 

dostupných finančných 
zdrojoch už v tomto roku a 
posunúť ich čo najviac na 
rozvoj regiónu.

Primátor Béla Keszegh in-
formoval novinárov o vývoji 
v našom meste. Hovoril aj 
o inováciách v odpadovom 
hospodárstve a ďalších envi-
ronmentálnych iniciatívach. 
Hlavným cieľom vývoja je 
prispieť k zlepšeniu kvality 
života občanov.

„Usilovne pracujeme na 
tom, aby sme zabezpečili 
podporu aj pre našu vodá-
renskú spoločnosť KOMVaK. 
Chceli by sme napríklad 
zrekonštruovať vodovodnú 
sieť v centre Komárna, naprí-
klad v oblasti okolo mestskej 
tržnice. Komárňania vidia, 
že vozovky sú na mnohých 
miestach prepadnuté. Nie 
je to náhoda, pretože ide o 
jednu z najstarších vodovod-
ných sietí v celom meste, kto-

rá má viac ako 120 rokov, a 
poruchy na nej nie sú náhod-
né. Hovorili sme teda o kon-
krétnych projektoch, ktoré sa 
prostredníctvom KOMVaK-u 
môžu dotknúť aj života ľudí 
a v rôznych častiach okresu 
aj života škôl, sociálnych in-
štitúcií a diskutovali sme aj o 
mnohých ďalších projektov, 
ktoré budú mať viditeľné vý-
sledky," dodal primátor Béla 
Keszegh.

Na zasadnutí združenia 
miest a obcí sa zúčastnili 
aj parlamentní poslanci z 
nášho regiónu, ktorí vyzdvih-
li svoje iniciatívy a aktivity 
pre občanov tohto regiónu. 
Zuzana Matejičková infor-
movala nás o rekonštrukcii 
Základnej školy na Pohranič-
nej ulici, ktorá sa už začala, 
o plánovanej rekonštrukcii 
Základnej školy na Komen-
ského ulici a o modernizácii 
železničnej trate. Hovorila 

aj o zlepšovaní dopravnej in-
fraštruktúry.

„Mesto v blízkej budúc-
nosti navštívi minister do-
pravy a budeme navštevovať 
všetky problematické miesta 
Komárna, pretože za posled-
ný rok veľmi intenzívne rie-
šime kruhovú križovatku pri 
výjazde z Komárna smerom 
na Ižu, kde sa stalo aj veľa 
tragických nehôd a my sa 
tomu chceme už vyvarovať. 
Takže mali by sme už poznať 
všetci konečný verdikt, čo sa 
týka kruhového objazdu a 
samozrejme na to nadväzuje 
aj Vážsky most, ktorý je už 
roky v havarijnom stave a po-
trebuje mimoriadnu opravu. 
Potrebujeme túto spojnicu, 
pretože je jediná s mestom 
smerom na Nitru. A zároveň 
chceme navštíviť spoločne s 
pánom ministrom aj prístav, 
ktorý v minulosti bol mimo-

Rokovali starostovia a primátori okresu

Mesto Komárno sa aj tento rok 
pripojilo k iniciatíve Hodina Zeme, v 
rámci ktorej sa na celom svete na jed-
nu hodinu vypínajú svetlá. Tento rok 
sa Námestie gen. Klapku, pešie zóny 
v jeho okolí a Vodárenská veža pono-
rili do tmy od 20.30 do 21.30, aby si 
pripomenuli potrebu chrániť naše ži-

votné prostredie. Do tejto iniciatívy sa 
zapojilo niekoľko komárňanských škôl, 
pričom žiaci zo Základnej školy Pohra-
ničná už tradične pochodovali s lampi-
ónmi od svojej školy na Námestie ge-
nerála Klapku. Základná škola na Ulici 
práce opäť zorganizovala akciu Hýb sa 
s nami! Deň na brehu Váhu a Mŕtve-

ho ramena Váhu, ktorý bol plný hier a 
výziev. Žiaci Základnej školy na Ulici 
Eötvösa v rámci tejto iniciatívy kreslili 
na tému životné prostredie a rozprávali 
sa o tom, ako sa môžeme čo najlepšie 
starať o Zem.
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Hodina Zeme – Spoločne za zdravú planétu
(Pokračovanie na 2. strane)

Mestská polícia v Ko-
márne dlhodobo zápasí s 
problematikou zaberania 
verejného priestranstva 
vozidlami, ktoré nie sú ak-
tívnymi účastníkmi cestnej 
premávky a neoprávnene 
zaberajú miesto, resp. ničia 
verejnú zeleň, poškodzujú 
životné prostredie, alebo ka-
zia estetický vzhľad mesta.

V nedávnej minulosti sa 
podarilo mestskej polícii v 
rámci priestupkového kona-
nia zabezpečiť odstránenie 
viacerých motorových vozi-
diel z verejného priestranstva 
a v ďalších prípadoch vedie 
aj v súčasnosti voči držite-
ľom vozidiel priestupkové 
konanie. V súvislosti s uvede-
nou problematikou Mestská 

polícia v Komárne upozor-
ňuje držiteľov vozidiel, že 
ak je vozidlo nespôsobilé na 
prevádzku v cestnej premáv-
ke dlhšie ako šesť mesiacov, 
teda vozidlo nemá platnú 
technickú, resp. emisnú kon-
trolu, správca cesty môže na 
náklady prevádzkovateľa od-
strániť takéto vozidlo z verej-
ného priestranstva. Toto isté 
platí aj v prípade, ak vozidlo 
stojí na verejnom priestran-
stve bez pripevnenej tabuľ-
ky s evidenčným číslom, ak 
podlieha evidenčnej povin-
nosti. 

V horeuvedených prí-
padoch teda okrem možnej 
pokuty hrozí aj odtiahnutie 
vozidla na náklady prevádz-
kovateľa. 

Oznámenie o prevzatí správy 
verejného osvetlenia

Oznamujeme občanom Komárna, že od 1. februára 
2025 sme prebrali správu a údržbu verejného osvetlenia v 
našom meste. S touto zmenou sa budeme starať o jeho pra-
videlnú údržbu, opravy a modernizáciu, aby sme zabez-
pečili bezpečné a kvalitné osvetlenie ulíc. Doteraz mala 
na starosti správu osvetlenia spoločnosť Impulz Light.

Ako nahlásiť poruchu?
Aby sme mohli riešiť prípadné poruchy čo najrýchlej-

šie, prosíme občanov, aby nám ich nahlasovali prostred-
níctvom:
Telefónne číslo: + 421 917 596 897
Facebook Messenger: KN SMART Servis, a.s.
E-mail: poruchy@knsmart.sk

Pri nahlasovaní poruchy je dôležité uviesť presnú ulicu 
a číslo stĺpa, ktoré nájdete priamo na verejnom osvetlení. 
Tieto informácie nám pomôžu identifikovať problém a za-
bezpečiť jeho rýchlu opravu.

Ďakujeme za vašu spoluprácu a veríme, že spoločnými 
silami prispejeme k lepšiemu a bezpečnejšiemu prostre-
diu pre všetkých!

KN SMART Servis, a. s., Komárno

OZNÁMENIE
Dovoľujeme si Vám oznámiť nové sídlo spoločnosti

CLEAN CITY spol. s r. o.
Od 1. apríla 2025 budeme na Ulici mieru č. 36, 945 01 Komárno

(bývalý areál ŽELKOV pri ceste na Mŕtve rameno Váhu).

Tešíme sa na ďalšiu spoluprácu.
CLEAN CITY, spol. s r. o.

Polícia odstraňuje staré vozidlá

Medzinárodné pouličné preteky Komárno – Komárom

Prihlásiť sa môžete do 25. apríla
Tradičná bežecká súťaž sa ukutoční počas Komárňan-

ských dní 1. mája 2025. Tento rok bežci odštartujú od Mest-
skej športovej haly v Komárne na trať 10 km o 9.30 a na trať 
5,5 km o 10.00. Cieľ bude na námestí Szabadság tér v Ko-
márome. Dlhšia trasa vedie cez Ústrednú pevnosť v Komár-
ne a vedľa Hviezdicovej pevnosti v Komárome. Propozície 
súťaže nájdete na webovej stránke mesta www.komarno.
sk. Prihlášky je možné podávať online do 25. apríla na we-
bovej stránke: https://kefekomarom.sportey.hu.
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riadne silnou, hybnou silou aj 
hospodárskou pre celý okres 
Komárno," dodala Zuzana 
Matejičková.

V súvislosti s oživením 
športu v Komárne poslanec 
Národnej rady, Erik Vlček 
uviedol, je veľmi rád, že aj 
Nitriansky samosprávny kraj 
prispeje značnou finančnou 
čiastkou na rozvoj športu v 
našom meste.

„Momentálne sa pracu-
je na rôznych projektoch 
a v pláne sú ešte aj ďalšie 
projekty, ako je napríklad 
obnova palubovky v športo-
vej hale. A takisto viem aj o 
rôznych iných projektoch v 
okrese. Ale rád by som spo-
menul aj cyklotrasu, ktorá je 
schválená, ktorá sa už do-
buduje tento rok a zároveň 
je schválený aj projekt na 
jej pokračovanie. Takže čo 
sa týka takého rekreačného 
športovania, ako napríklad 
cyklistika, tak tu majú ľudia 
obrovské možnosti, za čo 

som veľmi rád. Podľa mňa si 
mnohí ani neuvedomujeme, 
ako veľa možností tu máme 
na športovanie," dodal Erik 
Vlček.

Súčasťou zasadnutia bola 
aj voľba nového vedenia 
združenia, keďže im končil 
dvojročný mandát. Predse-
dom Združenia miest a obcí 
okresu Komárno bude aj na-
sledujúce dva roky primátor 
mesta Béla Keszegh, ktoré-
mu budú ako podpredsedo-
via pomáhať starosta obce 
Moča Pál Banai Tóth a pri-
mátor mesta Kolárova Béla 
Halász.

Združenie prijalo aj 
uznesenie, v ktorom vyzýva 
príslušné orgány na prehod-
notenie spôsobu rozdelenia 
podielových daní. Aktualizá-
cia 20-rokov starého naria-
denia by ponúkla možnosť 
dať viac peňazí obciam a 
mestám okresu, a tým zlepšiť 
životné podmienky ich oby-
vateľov.

dm

Rokovali starostovia 
a primátori okresu
(Dokončenie z 1. strany)

Neurologické oddelenie 
Nemocnice AGEL v Komár-
ne sa môže pochváliť nielen 
spokojnými pacientmi, ale 
aj viacerými oceneniami za 
úspešné liečebné procesy. 
Pod vedením MUDr. Evy 
HANÁČKOVEJ získalo toto 
oddelenie prvé diamantové 
ocenenie ANGEL AWARD v 
roku 2017 a odvtedy sa od-
delenie pýši ďalšími úspech-
mi.

- Za týmto úspechom 
vidím kombináciu dlhoroč-
ných skúseností, kontinu-
álneho vzdelávania, efek-
tívnej tímovej spolupráce 
a materiálno–technickej a 
ľudskej podpory manažmen-
tu nemocnice. Som hrdá na 
prácu, ktorú sme odviedli, 
a verím, že výsledky, ktoré 
dosahujeme, sú zaslúžené. 
Od roku 2006 pôsobím ako 
primárka, kde sa snažím 
systematicky formovať op-
timistický neurologický tím 
s dôrazom na tímovú prácu 
a sústavné vzdelávanie ko-
legov. Pod mojím vedením 
vyrástlo 14 lekárov, ktorí sa 
tešia vysokým štandardom 
vedomostí, proklientskému 
prístupu k pacientom a prak-
tickým skúsenostiam. V roku 
2017 sme získali prvé dia-
mantové ocenenie ANGEL 
AWARD na European Stroke 
Organisation Conference v 
Prahe. Odvtedy sme si kaž-
doročne pripísali platinové 
a zlaté ocenenia za kvalitu 
poskytovanej starostlivosti o 
pacientov s náhlou cievnou 
mozgovou príhpodou, teda 
NCMP. Naposledy sme zís-
kali diamantové ocenenie na 
konferencii ESO v Bazileji 
v roku 2024. Tieto uznania 
reflektujú vysokú odbornú 
úroveň a presnú koordináciu 
starostlivosti o pacientov s 
NCMP, čo je výsledok spolu-
práce neurológov, rádiológov 

a záchranárov. Ocenenia sú 
pre nás potvrdením zmyslu 
našej práce a povzbudením 
do ďalšieho zlepšovania 
kvality starostlivosti.

Vaše oddelenie je známe 
tým, že zavádza inovatívne 
postupy a neustále zvyšuje 
kvalitu poskytovanej starost-
livosti. 

- Skromne zhodnotím, že 
sa všemocne snažím podpo-
rovať odborný rast mojich 
kolegov. Nemôžem nespo-
menúť vedúcu sestru neu-
rologického oddelenia Mgr. 
Melindu Kiss, ktorá svojím 
profesionálnym prístupom, 
absolútnou precíznosťou, 
manažérskymi schopnosťami 
vybudovala tím, schopný po-
skytovať nadštandardnú sta-
rostlivosť všetkým pacientov 
poskytovať tak, aby sme spo-
ločne kráčali a napredovali. 
Mať pri sebe vedúcu sestru 
oddelenia, ktorá je lojálna, 
múdra, svedomitá a stane sa 
vašim blízkym človekom, je 
pre mňa neoceniteľné. Sme 
hrdí na to, že sme vytvorili 
tím, ktorý je schopný posky-
tovať špecializovanú starost-
livosť v rôznych oblastiach 

neurológie, od NCMP po 
detskú neurológiu. Vďaka 
tímovej spolupráci sme do-
siahli významné výsledky a 
napredujeme.

V posledných rokoch ste 
sa spolu s kolegami venova-
li vývoju nového prístupu k 
multidisciplinárnej spolu-
práci medzi záchranou zdra-
votnou službou, ústavným 
zariadením a neurologickým 
oddelením. Na čo ste sa sú-
stredili?

- Naším cieľom bolo za-
bezpečiť efektívnejší postup 
pri manažmente pacientov 
s náhlou cievnou mozgovou 
príhodou. Taktiež sme sa s 
tímom zamerali na eliminá-
ciu komunikačných bariér s 
pacientmi prostredníctvom 
prednášok pre laickú verej-
nosť, s cieľom vytvoriť dobre 
informovaných pacientov. 
Mojou snahou do budúcnos-
ti je prepojenie slovenských 
a maďarských pacientov 
prostredníctvom spoluprá-
ce s cezhraničným mestom 
Komárom a vytváranie ino-
vačných projektov v oblasti 
športovej medicíny a starost-
livosti o chrbticu detí uka-

zujú jej neustálu vášeň pre 
svoju prácu. V rámci ambu-
lantnej činnosti sme s tímom 
kolegov vytvorili 9 špeciali-
zovaných dní v ambulancii 
zameraných na rôzne okru-
hy neurologických ochorení, 
vrátane neuromuskulárnych, 
záchvatových, demyelini-
začných, vaskulárnych, ex-
trapyramídových ochorení, 
bolestí hlavy, detskej neu-
rológie a neuroonkológie. 
Snažíme sa v tíme vytvárať 
dvojice kolegov, ktorí sa ve-
nujú určitej špecifickej ne-
urologickej problematike a 
okruhu ochorení, vrátane 
ultrazvukovej a elektrofyzio-
logickej diagnostiky hlbšie a 
tým ich profilovať v profesi-
onálnom raste. Tiež sme ini-
ciovali vznik infúzneho neu-
rologického stacionáru, kde 
sa poskytuje infúzna liečba 
chronickým pacientom s 
rôznymi neurologickými 
ťažkosťami, vrátane apliká-
cie enzymatickej terapie po 
získaní štatútu aplikačného 
centra pre ERT u pacientov s 
Morbus Pompe.
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Rakovina prsníka je naj-
častejším nádorovým ocho-
rením u žien na Slovensku. 
Včasná diagnostika prostred-
níctvom pravidelných pre-
ventívnych prehliadok vý-
znamne zvyšuje šance na 
úspešnú liečbu. Slovensko 
patrí medzi krajiny s naj-
vyššou mortalitou na rakovi-
nu prsníka v Európe, pričom 
obzvlášť alarmujúca je situ-
ácia v západných regiónoch 
krajiny. Napriek tomu, že 
na toto ochorenie zomrie 
približne tisíc žien ročne, 
mnohé Slovenky prevenciu 
zanedbávajú. Kým na Slo-
vensku absolvuje mamogra-
fické vyšetrenie len okolo 
30 % žien vo veku 50 až 69 
rokov, v Dánsku sa toto číslo 
približuje až k 90 %.

Tieto údaje jasne pouka-
zujú na potrebu efektívnej 
prevencie a včasnej diagnos-
tiky. Spoločnosť AGEL na 
Slovensku prevádzkuje deväť 

mamografických pracovísk, 
z ktorých tri získali status 
skríningových centier: AGEL 
Mammacentrum sv. Agáty v 
Banskej Bystrici, Nemocnica 
AGEL Košice-Šaca a Nemoc-
nica AGEL Komárno.

„Tieto pracoviská spĺňa-
jú prísne kritériá stanovené 
Ministerstvom zdravotníctva 
SR pre skríningové mamo-
grafické centrá, vrátane za-
mestnávania lekárov s certi-
fikátom z mamodiagnostiky 
v rádiológii a rádiologických 

technikov s certifikátom 
v mamografii,“ vysvetľuje 
Doc. MUDr. Andrea Kalav-
ská, PhD., MHA, medicínska 
riaditeľka spoločnosti AGEL 
Slovensko. Okrem toho musí 
pracovisko disponovať vy-
sokokvalitným digitálnym 
mamografom s minimálnou 
radiačnou záťažou a vykonať 
minimálne 3 000 mamogra-
fických vyšetrení ročne. „Pri 
vyhodnocovaní snímok je 
nevyhnutné používať me-
tódu tzv. dvojitého čítania, 

disponovať ultrazvukovým 
prístrojom s dedikovanou 
lineárnou sondou pre prs-
níky a vykonávať jadrovú 
biopsiu pod ultrazvukovou 
kontrolou. Rovnako dôležitá 
je schopnosť štatisticky spra-
covať a vyhodnotiť výsledky 
z mamografie, ultrazvuku 
prsníkov a biopsií a poskyto-
vať tieto údaje Národnému 
onkologickému inštitútu,“ 
dopĺňa Kalavská.

AGEL vníma prevenciu 
rakoviny prsníka ako jed-
nu zo svojich priorít, pre-
to neustále investuje do 
moderných technológií a 
vzdelávania odborníkov v 
tejto oblasti. „Každá žena 
si zaslúži najlepšiu zdravot-
nú starostlivosť, erudovaný 
personál a predovšetkým 
empatický prístup ku každej 
jednej pacientke,“ uzatvára 
Doc. MUDr. Andrea Kalav-
ská, PhD., MHA.
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Najznámejšie terénne 
prekážkové preteky v Komárne

V sobotu 24. mája 2025 sa v našom meste uskutočnia 
preteky Spartan, ktoré patria medzi najpopulárnejšie športo-
vé výzvy súčasnosti. Celosvetovo táto značka priláka ročne 
viac ako milión nadšencov športu a z viac ako 250 podujatí 
po celom svete sa jedno bude konať práve v Komárne. Ko-
márňanská pevnosť ponúka ideálne prostredie pre zázemie 
takýchto pretekov.
Čakajú nás dve základné dĺžky trate:
SPRINT je krátka vzdialenosť na 5 km a 20 prekážok. Je vhod-
ná pre začiatočníkov alebo pre tých, ktorí si nie sú istí svojou 
fyzickou kondíciou. Firemné a iné skupinové teambuildingy 
sú tiež veľmi časté v tejto disciplíne.
SUPER je stredná vzdialenosť na približne 10 km a 25 pre-
kážkami. Je stále vhodná aj pre začiatočníkov, no aj pre tých, 
ktorým už krátka trať nestačí.
Pretekať je možné v troch výkonnostných kategóriách:
Kategória ELITE je pre najlepších z najlepších. Kto chce byť 
celkovým víťazom, súťaží v tejto kategórii.
V kategórii AGE súperíte s vašimi rovesníkmi a vyhodnote-
ní sú traja najlepší z každej vekovej kategórie. V kategóriách 
ELITE a AGE nemôžete prijať cudziu pomoc.
Kategória OPEN je najpočetnejšia a ponúka najviac zábavy. 
Tu môžete prijať cudziu pomoc tam, kde je to možné, preto 
odporúčame každému naštudovať si pravidlá prekážok.
Doplnková disciplína CHARITY kopíruje trasu SPRINTu.
Výťažok z registrácií poputuje na dobročinný cieľ pod taktov-
kou Nadácie Markíza.

A nesmieme zabudnúť ani na tých najmenších. Deti mi-
lujú SPARTAN KIDS. Prihlasovať sa môžu deti od 4 do 14 
rokov, ak dieťa bude mať v tomto roku 15 rokov, radí sa už do 
kategórie dospelých, a teda nemôže sa prihlásiť na SPARTAN 
KIDS.

Preteky sú vhodné pre každého bez rozdielu veku alebo 
pohlavia. Keďže Komárno neponúka náročný terén v podobe 
vysokých kopcov, dá sa predpokladať, že trate budú veľmi 
rýchle a budú patriť medzi to jednoduchšie, čo SPARTAN po-
núka.

Odhadovaná návštevnosť je viac ako 3000 pretekárov. 
Zo zahraničia sa najviac očakávajú bežci z Maďarska, ale aj 
Českej republiky Tento pretek je skvelou voľbou pre všetkých 
– skúsených bežcov aj tých, ktorí sa chcú odhodlať na svoju 
prvú výzvu.

Viac info a prihlasovanie na preteky: 
www.facebook.com/spartanrace.slovakia.

Primárka MUDr. Eva Hanáčková:
,,Slová vďaky ošetrených sú pre mňa najväčšou odmenou.“

Na ženách záleží: AGEL zdôrazňuje dôležitosť prevencie
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Veľká sála 
Dôstojníckeho pavilónu

Dokonalé miesto pre 
svadby, plesy a konferen-
cie. Komplexné zabezpe-
čenie podujatí - prenájom 
priestorov, catering a de-
korácia. Bližšie informácie: 
info@mskskomarno.sk

Drobná inzercia
l Čistenie a úprava hrobov 
od 50 eur, gravírovanie, zlá-
tenie 24kt zlatom od 0,70 
eur/ks. Tel.: 0911/045 678.

Ul. Mieru č. 36, 945 01
Komárno

cleancitykomarno@gmail.com

Ponúkame
Vám kontajnerovú prepravu

v 3 m3, 5,5 m3, 8 m3 
kontajneroch

Konténeres hulladékszállítás,
3 m3, 5,5 m3 ,8 m3 

konténerekben

Volajte – Hívjon: 
035 7713 003 
035 7713 091

Mobil: 
0907 562 522 
0903 525 127

NAJLEPŠIE CENY 
V OKRESE KOMÁRNO!

Tel.: 0907 562 522, 0903 525 127

Novorodenci
Dominik Bóna z Marcelovej, Leo Magyar z Nesvád, Ro-

land Oliver Szabó zo Zemianskej Olče, Alíz Zakál zo So-
koliec, Rozina Moravčíková zo Svätého Petra, Yazan Jadan 
z Komárna, Boris Csontos z Komárna, Marcus Stojkovič zo 
Serede, Kristóf Németh z Klížskej Nemej, Daniel Varga z Ha-
doviec, Denisz Kiss z Veľkého Harčášu, Dominika Baloghová 
zo Svätého Petra, Nicoletta Kollárová z Veľkého Kýra, Benett 
Droppan zo Salky, Richard Ivaniš zo Senca, Daren Sárközi z 
Leli, Hanna Varga z Čičova, András Attila Bugár z Trstíc, Bian-
ka Jerigová z Kolárova, Long Vu Nhat Le z Komárna, Melissa 
Rafaelová z Veľkého Harčášu, Márton Veres z Kolárova, Luna 
Dorina Kolarovská zo Svätého Petra, Sára Majerčíková z Ko-
lárova, Ádin Jakab z Virtu, Amélia Horváthová z Krátkych Ke-
sov, Kevin Noel Nagy z Imeľa, Emma Bíbochová z Komárna, 
Ronald Rónay z Bátorových Kosíh, Ágnes Kamilla Čomorová 
z Ďulovho Dvora.

Opustili nás
74-ročná Magdaléna Veselá z Komárna, 93-ročná Zsuz-

sanna Vasas z Komárna, 84-ročný Tibor Sabo z Komárna, 67-
ročný Hubert Markovič z Komárna, 73-ročná Estera Kissová 
z Komárna, 86-ročná Izabela Rezňáková z Iže, 84-ročný Ján 
Deák z Komárna, 78-ročný Vazil Kováč z Komárna, 58-ročný 
Ing. Oldřich Dolana z Komárna, 71-ročná Anna Smaženko-
vá z Komárna, 83-ročný István Olajos z Komárna, 79-ročná 
Magdaléna Tóthová z Kameničnej, 72-ročný Teodor Kubík z 
Komárna, 86-ročná Judita Žilinská z Kameničnej, 80-ročný 
Tibor Balogh z Komárna, 76-ročná Helena Szabóová z Ko-
márna, 80-ročný Ing. Štefan Záborský z Chotína, 88-ročná 
Erzsébet Szabados z Komárna, 98-ročná Judita Havettová z 
Komárna, 28-ročná Silvia Rigóová zo Zlatnej na Ostrove, 83-
ročný Stanislav Hrkeľ z Komárna, 82-ročná Helena Kárpáty-
ová z Čalovca.

SPOMIENKA
„Navždy ostaneš v našich srdciach...“
Dňa 8. apríla 2024 uplynú štyri roky, keď 
nás navždy opustila drahá mamička a 
starká

Jozefína PRIESOLOVÁ.
S láskou a úctou spomína dcéra Lívia s celou rodinou.

Historická súťaž vo varení v Starej pevnosti
Miluješ varenie? Chcel by si si vyskúšať svoje schopnosti v napínavej súťaži 

vo varení na otvorenom ohni podľa receptov z 19. storočia? 
Teraz máš jedinečnú príležitosť ukázať, čo dokážeš so svojím tímom!

Prihlás sa so svojím tímom do 23. apríla na 5. ročník súťaže 
Komárňanské vojenské hostiny!

Mór Jókai vo svojom poviedkovom cykle podrobne píše o tom, že keď sa v apríli 1849 
stal veliteľom Komárňanskej pevnosti generálmajor Richard Guyon, jeho prvou úlohou 
bolo upevniť bojového ducha obrancov pevnosti. Tento cieľ dosiahol odvážnym spôsobom: 
pohostil Komárňanov na hradbách Starej pevnosti, pričom nepriateľ na nich neustále strie-
ľal delami.

Na pamiatku tejto netradičnej hostiny 27. apríla 2025 Nezisková organizácia Pro Cas-
tello Comaromiensi organizuje súťaž vo varení jedál konzumovaných v 19. storočí, ktorú 
spojí s ukážkou historickej bojovej scény z rokov 1848 - 49. Na podujatí očakávajú sú-
ťažiace družstvá aj širokú verejnosť. Hotové jedlá ohodnotí odborná porota. Po súťaži sa 
uskutoční veľkolepá bojová ukážka z obdobia 1848 – 49.

Prihlášku a propozície súťaže nájdete na webovej stránke mesta: www.komarno.sk. Ter-
mín preposlania predbežných prihlášok je do 23. apríla 2025.


